

7.—Soumis des mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant de \$169,529.06, suivant liste certifiée.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

8.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

Voirie, Ouest) Nos 10, 11, 12.

Parcs (L): Nos 27, 28.

Voirie, Nord: Nos 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48, 49, 50.

Ainsi que copie des devis pour la fourniture et la livraison de 5,000,000 de briques, devant comporter un dépôt de 10% et un avis de 10 jours.

Egouts: No 1.

Voirie, Est: Nos 17, 18.

Egouts, Ouest: Nos 12, 14, 15.

Voirie: No 7.

Bibliothèque Civique: Nos 1069, 95, 96.

Egouts, Ouest: Nos 5, 6, 7.

Voirie, Est: No 9.

Edifices Municipaux: Nos 37, 38, 39.

Parcs (Mont-Royal): Nos 4, 5, 6.

Marchés: No 16.

Licences: Nos 1, 2.

Aqueduc: Nos 108, 109, 110, 111, 112, 113, 114, 115, 116, 117, 118, 119, 120, 121.

9.—Une délégation du "Montreal Local Council of Women" se présente devant le Bureau, au sujet de la qualité du lait qui est vendu dans la Ville.

Après pourparlers et conférences, les délégués s'engagent à soumettre au Bureau un mémoire, par écrit, de leurs suggestions.

10.—Soumis un rapport du Surintendant des Egouts, transmettant les plans d'un filtre qu'il recommande de placer dans les 20 "Manholes" de l'égout principal du quartier Saint-Denis, au coût de \$25 chacun, formant une dépense totale de \$500.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De recommander au Conseil d'autoriser ladite dépense, le montant ci-dessus devant être imputé sur la balance du crédit voté pour la première section de l'égout du quartier Laurier.

11.—Soumise une option de M. John P. Black, pour la vente d'une liasse de terrain, sur le côté nord du Chemin de la Côte-des-Neiges.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De référer au Département en Loi, (M. Jarry).

12.—Soumis un rapport du Surintendant de la Voirie, recommandant que la partie de l'avenue Minto, comprise entre la rue St-Jacques et les voies du Pacifique Canadien et la partie comprise entre la rue Sherbrooke et le Chemin de la Côte Saint-Antoine, soient inscrites et décrites comme rues publiques dans le registre des rues Publiques de la Cité, conformément à l'Article 411 de la Charte.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport, attendu que le Surintendant de la Voirie recommande que cette inscription soit faite en vertu de l'Article 411 de la Charte.

13.—Soumise une communication de Son Honneur le Maire de Cartierville, remerciant la Ville de Montréal, pour la promptitude avec laquelle elle a répondu à son appel, relativement à l'approvisionnement d'eau dans sa localité.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De déposer aux archives.

7.—Submitted warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting to \$169,529.06, as per certified list.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

8.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To approve the following requisitions:

Roads (West): Nos. 10, 11, 12.

Parks (L): Nos. 27, 28.

Roads (North): Nos. 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48, 49, 50.

as well as a copy of the specifications for the supply and delivery of 5,000,000 bricks, the same to provide for a deposit of 10% and a 10 days' notice.

Sewers: No. 1.

Roads (East): Nos. 17, 18.

Sewers (West): Nos. 12, 14, 15.

Roads: No. 7.

Civic Library: Nos. 1069, 95, 96.

Sewers (West): Nos. 5, 6, 7.

Roads (East): No. 9.

Municipal Buildings: Nos. 37, 38, 39.

Parks (Mount Royal): Nos. 4, 5, 6.

Markets: No. 16.

Licenses: Nos. 1, 2.

Water: Nos. 108, 109, 110, 111, 112, 113, 114, 115, 116, 117, 118, 119, 120, 121.

9.—A delegation of the Montreal Local Council of Women, appeared before the Board, anent the quality of the milk sold in the City.

After discussion, the delegates were requested to submit to the Board their suggestions in writing.

10.—Submitted a report from the Superintendent of Sewers, transmitting the plans of a filter to be placed in the 20 manholes of the St. Denis Ward main sewer, at a cost of \$25 each, representing a total expenditure of \$500.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To authorize said expenditure, the above sum to be charged against the appropriation voted for the first section of the Laurier Ward sewer.

11.—Submitted an option from Mr. John P. Black, for the sale of a strip of land on the north side of Côte des Neiges Road.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department (Mr. Jarry).

12.—Submitted a report from the Superintendent of the Road Department, recommending that that part of Minto avenue, comprised between St. James street and the Canadian Pacific Railway tracks, and that part comprised between Sherbrooke street and Côte St. Antoine Road, be inscribed and described as public streets in the register of public streets in accordance with article 411 of the Charter.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report, as the Superintendent of the Road Department recommends that said streets be registered in virtue of article 411 of the Charter.

13.—Submitted a communication from His Worship the Mayor of Cartierville, thanking the City for the promptitude with which it acceded to his request for water supply in his locality.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be filed of record.